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Interpellation ställd till

- Kommunstyrelsens Ordförande Michaela Fletcher

- Förskole- och grundskolenämndens ordförande Hampe Klein

- Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens ordförande Kenneth Netterström
- Vård- och omsorgsnämndens ordförande Monica Kjellman

- Kultur- och fritidsnämndens ordförande Arne Ekstrand

Har Österåkers kostpolicy fått genomslag i verksamheterna?

2017 antog Kommunfullmäktige Kostpolicy för Österåkers kommun.

Policyn antogs av ett enigt Kommunfullmäktige och skall säkerställa att kommunala men
även privata verksamheter serverar måltider med god kvalité.

Policyn innehåller b|.a. krav på

_- Minskat matsvinn
-' Hållbarhetskrav
- Märkning av typen MSC m.fI.

- Ekologiska råvaror

- Kompetensutveckling av personal
- Näringsinnehåll

- Vegetariska alternativ

Dessutom uppdrogs till nämnder och styrelser att anta egna rikt|injer baserade på

kostpolicyn och att det i nämndernas årsbokslut skulle redovisas efterlevnaden av

kostpolicyn.

›

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag svar på följande frågor

. På vilket sätt har kostpolicyns olika delar följts upp och redovisats i nämndernas

årsbokslut?

. Anser ni att kostpolicyn på ett bra sätt har kommunicerats och efterlevs av alla

verksamheter?
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